
   

Vragen Commissie Bestuur 1 maart 2024 

Vragen Wouter Versluijs, D66, over Brief GS van 30 januari 2024 over Zienswijze ontwerpregeling Gemeenschappelijke 
Regeling (GR) Zeeuws Archief  - 401980, agendapunt 7 

 
 

Vragen Commissie Bestuur Antwoorden  
1. De provincie genereert steeds grotere bestanden. Waar vroeger een pdf met 

tekst volstond, wordt er nu gewerkt met gigantische documenten met mooie 
plaatjes, powerpoints met visuele ondersteuning en worden er ook veel video's 
gebruikt om te informeren. Kunnen we een inzicht krijgen in welke 
bestanden worden opgeslagen in het e-Depot?  

 

Paar specifieke vragen daarover: 

In het e-depot wordt digitale informatie opgenomen die voor 
blijvende bewaring in aanmerking komt. Opname is ongeacht 
gegevensdrager: documenten, geografisch materiaal, provinciale 
website(s), datasets, videotulen etc. De te bewaren informatie 
wordt uiteindelijk ter beschikking gesteld aan de burger zodat 
bijvoorbeeld historisch onderzoek gedaan kan worden. 

2. Is er een verschil tussen bestandstypen en de tijd dat deze opgeslagen 
blijven?  

Nee, de bewaartermijn is bepaald op procesniveau en niet op 
niveau van het bestandstype. 

3. Worden de zicht op beleid sessies opgeslagen?  Nee, want van deze informatiebijeenkomsten worden geen 
schriftelijke notulen / digitale videotulen gemaakt.   

4. Worden al onze commissie en Statenvergadering met beeld en geluid 
opgeslagen? 

Ja, deze zullen ook onderdeel uit gaan maken van opslag in het  
e-depot.  

5. Is er bekend hoeveel geld wij momenteel binnen ons DVO besteden aan de 
opslag van data? Geldt daar momenteel ook de 500 euro per terabyte voor?  

Op dit moment worden er nog geen kosten gemaakt voor de opslag 
van data in het e-depot. In de DVO is afgesproken dat de eerste 
terabyte (1000 GB) gratis is en daarna per terabyte 500 euro per 
jaar betalen. 

6. Heeft GS inzicht in de toename van het aantal gebruikte terabytes de afgelopen 
jaren?   

Nee. 

 




